

JL Best Meeting

Address: Room 101, West Side of the South Lobby,
Shenzhen World Exhibition & Convention Center
Attn: Ms Hu / Ms Ceng
Tel: +86 755 8288 0055 / 90
Mobile/Wechat: +86 199 2604 0128 (Ms Zhang) /
+86 150 9992 6081 (Ms Wei)
Email: service@bestmeeting.net.cn

This form must be submitted before
Deadline: 6 March 2026

Visa Application to China

All foreigners must obtain an entry visa before proceeding to China. Exhibitors are strongly recommended to process the application **ONE MONTH before departure** from the country of origin.

Exhibitors with Business Visa Invitation

1. All the applicants for visas are required to have an invitation letter from the Chinese authority. The official travel agent will coordinate and forward the information of the application to the Chinese authorities for issuing the invitation letter and presented to your company by fax or email.
2. Upon receipt of this visa authorization, the applicant is required to present his / her passport, recent photograph, a completed visa application form (available from local Chinese Embassy) and forward to the local Chinese Embassy or Consulate for completion of the formalities.

Please fill in all information in Chinese and English block letters according to the requirements below:

No.	First Name	Last Name	Passport No.	Nationality	Job Title
1					
2					
3					
4					

**Please attach a separate sheet to this form if given space is insufficient.*

Company Name:			
Company Address:			
Date of Arrival:		Date of Departure:	
Country / City of Embassy where you would like to apply visa:			

Remarks:

1. Please submit order form with passport copy of each applicant. (Page incl. photo, name and passport no.)
2. Passports must be valid for at least **SIX MONTHS** beyond the intended date of entry into China.
3. The responsibility for obtaining a visa is neither from the Organisers nor the official travel agent.
4. The Organisers will provide assistance but is not responsible for obtaining visa for exhibitors.
5. Unsuccessful visa application will not constitute a basis for cancellation of exhibitor contract.
6. Visa invitation letter will only be processed when this form has been submitted with full payment of application fee before deadline.
7. Charge of invitation letter is non-refundable, whether the visa application success or not.
8. This visa invitation is only suitable for applying travel visa.

Company Name: _____ **Booth No.:** _____

Contact Person: _____ **Title:** _____

Tel: _____ **Fax:** _____ **Email:** _____

Authorised Signature: _____ **Date:** _____

toy&hobby
CHINAbaby&stroller
CHINAlicensing
CHINA表格 E01
签证邀请函申请

法兰克深圳市捷旅会展服务有限公司

地址：深圳国际会展中心南登录大厅西侧101室

联系：张小姐 / 魏小姐

电话：+86 755 8288 0055 / 90

手机/微信：199 2604 0128 /150 9992 6081

传真：+86 755 8836 4202

电邮：service@bestmeeting.net.cn此表格须于
2026年3月6日或之前提交所有外国人在来到中国前必须获得入境签证。建议参展商在出国前一个月时间办理签证申请。

参展商商务签证邀请函

1. 所有中国签证申请人均被要求出示由中国特定机构出具的签证邀请函。大会指定旅行社将协助提供邀请函给申请人，并通过传真或邮件方式发到贵司。
2. 在收到邀请函后，申请人请携护照、近照、填写完整的签证申请表（可向当地的中国大使馆索取）前往当地的中国大使馆或领事馆办理相关手续。

请根据下方要求以中英文正楷填写所有资料

编号	名字	姓氏	护照号码	国籍	职衔
1					
2					
3					
4					

*若需更多空间，请另附表格。

公司名称：		
公司地址：		
入境日期：		出境日期：
国家 / 地国申请签证：		

备注：

1. 请在提交表格的时间，附上每一位申请人的护照副本。（含相片、名字及护照号码页）
2. 申请人需持有有效期为六个月以上的护照。
3. 主办单位及大会指定旅行社并不确保申请人一定取得签证。
4. 主办单位可以为参展商的签证申请提供协助，但不保证申请必定成功。
5. 主办单位不接纳因未能成功申请签证而提出退展的要求。
6. 此表格须在截止日期前全额支付申请费，签证邀请函才会得到处理。
7. 签证申请成功与否，申请邀请函费用概不予退还。
8. 此邀请函仅适用于申请旅游签证。

公司名称：_____ 展位号码：_____

联系人：_____ 职衔：_____

电话：_____ 传真：_____ 电邮：_____

签名：_____ 日期：_____